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Zápisnica  

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva  Obce Šamudovce, konaného dňa 

18.09.2024 
__________________________________________________________________________ 

 

Starosta obce Šamudovce v súlade s ustanovením § 12 ods. 1 zákona SNR č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov zvolal zasadnutie Obecného 

zastupiteľstva v Šamudovciach, ktoré sa uskutočnilo v stredu 18.09.2024 o 16,30 hod. 

v zasadačke OcÚ, Šamudovce 99. 

 

Prítomní :           Starosta obce : Emil Ircha 

  Poslanci obecného zastupiteľstva : Maroš Lebeda, Anna Berešová,      

  Roman Dziak, Lívia Ferková, Tomáš Koreň, Helena Demková, Ján      

  Andrejko 

  Hlavná kontrolórka – Ing. Beáta Pavlová 

Neprítomní:   0 

   

Ďalší prítomní :  Mgr. Ivana Pavliková, administratívna  pracovníčka obce 

        Jana Lebedová – pracovníčka ekonomického úseku obce       

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny, ktorá je prílohou č. 1 tejto zápisnice 

 

K bodu č. 1 - Otvorenie zasadnutia  

 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva konaného 18.09.2024 o 16,30 hodine otvoril 

a viedol starosta obce p. Emil Ircha, ktorý všetkých srdečne privítal. Starosta skonštatoval, že 

na zasadnutí sú prítomní všetci siedmi poslanci obecného zastupiteľstva. Starosta 

skonštatoval, že OZ je  spôsobilé rokovať a je uznášania schopné.  

 

K bodu č. 2 - Schválenie programu zasadnutia OZ 

 

Starosta prítomných poslancov oboznámil s pripraveným programom zasadnutia OZ, 

ktoré obecné zastupiteľstvo schvaľuje podľa zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení.  

 

PROGRAM: 

1. Otvorenie zasadnutia OZ 

2. Schválenie programu zasadnutia OZ  

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

4. Voľba členov návrhovej a mandátovej komisie 
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5. Kontrola uznesení zo zasadnutia OZ konaného dňa 10.06.2024 

6. Rozpočtové opatrenie č.3/2024 , zo dňa 18.09.2024 

7. Žiadosť o sponzorský príspevok pre Slovenský zväz chovateľov ZO Sliepkovce  

8. Riešenie zatrávnenia športoviska v obci Šamudovce 

9. Prejednanie zmien nalepkového systému zmesového komunálneho odpadu 

10. Informácie o stave obcou podaných projektoch 

11. Prejednanie rekonštrukcie obecnej budovy 

12. Informácie o pripravovaných obecných akciách 

13. Rôzne 

14. Záver 

 

K prezentovanému programu zo strany poslancov nepadli  žiadne pripomienky, 

námietky ani doplňujúce návrhy, preto starosta požiadal návrhovú komisiu o prečítanie 

návrhu na uznesenie č. 23/2024 a dal o návrhu hlasovať. 

 

Návrh na uznesenie č. 23/2024                                                                                                                                              

 Obecné  zastupiteľstvo obce Šamudovce v  súlade s § 11 ods. 4 , zákona č.369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v z. n. p.  

 

Schvaľuje :  Program zasadnutia OZ konaného dňa 18.09.2024 

 

Hlasovanie : za :  7 poslancov - Maroš Lebeda, Anna Berešová, Roman Dziak, Lívia  

          Ferková, Tomáš Koreň, Helena Demková, Ján Andrejko 

                              

                       proti : 0 

                       zdržal sa : 0 

                       neprítomní : 0 

 

 Starosta skonštatoval, že  uznesenie č. 23/2024 bolo siedmimi poslancami schválené 

tak, ako bolo navrhnuté. 

 

 

K bodu č. 3 – Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Starosta za zapisovateľku zápisnice určil p. Mgr. Ivanu Pavlikovú a za overovateľov 

zápisnice určil poslancov : p. Helenu Demkovú a p. Jána Andrejka. Starosta požiadal 

o prečítanie návrhu na uznesenie a dal o ňom hlasovať. 

 

Návrh na uznesenie č. 24/2024 

 Obecné zastupiteľstvo obce Šamudovce v súlade s § 11 ods. 4, zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z.n.p. 
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Schvaľuje určenie : 

 

Zapisovateľa zápisnice:    Mgr. Ivana Pavliková 

 

 

Overovateľov zápisnice:       Helena Demková 

       Ján Andrejko 

       

Hlasovanie : za :  7 poslancov - Maroš Lebeda, Anna Berešová, Roman Dziak, Lívia  

          Ferková, Tomáš Koreň, Helena Demková, Ján Andrejko 

                              

                       proti : 0 

                       zdržal sa : 0 

                       neprítomní : 0 

 

 Starosta skonštatoval, že  uznesenie č. 24/2024 bolo siedmimi poslancami schválené 

tak, ako bolo navrhnuté. 

.  

 

K bodu č. 4 – Voľba členov návrhovej a mandátovej komisie 

 

Starosta obce prítomným poslancom navrhol, aby návrhová a mandátová komisia 

pracovala v zložení: p. Anna Berešová p. Roman Dziak a p. Tomáš Koreň. Nakoľko neboli 

predložené iné návrhy, starosta dal v zmysle podaného návrhu o zložení mandátovej 

a návrhovej komisii hlasovať. 

 

Návrh na uznesenie č. 25/2024 

 Obecné zastupiteľstvo obce Šamudovce v súlade s § 11 ods. 4, zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z.n.p. 

 

Volí: Zloženie návrhovej a mandátovej komisie :    Anna Berešová 

       Roman Dziak 

       Tomáš Koreň   

    

Hlasovanie : za :  7 poslancov - Maroš Lebeda, Anna Berešová, Roman Dziak, Lívia  

          Ferková, Tomáš Koreň, Helena Demková, Ján Andrejko 

                              

                       proti : 0 

                       zdržal sa : 0 
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                       neprítomní : 0 

 

 Starosta skonštatoval, že  uznesenie č. 25/2024 bolo siedmimi poslancami schválené 

tak, ako bolo navrhnuté. 

 

K bodu č. 5 - Kontrola uznesení zo zasadnutia OZ konaného dňa 10.06.2024 

 

 Starosta obce previedol kontrolu uznesení z posledného zasadnutia OZ, ktoré sa 

konalo dňa 10.06.2024. Poslancom ozrejmil v akom stave sú uznesenia z predchádzajúceho 

zasadnutia OZ. Rozpočtové opatrenie bolo plnené, JDS Šamudovce dostali dotáciu z ktorej 

čerpajú finančné prostriedky, prejednávané projekty sú v stave riešenia. Nakoľko nemali 

poslanci k danému bodu žiadne otázky starosta požiadal o prečítanie návrhu na uznesenie.  

 

Návrh na uznesenie č. 26/2024 

 Obecné zastupiteľstvo obce Šamudovce v súlade s §11 ods. 4, zákona č.369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. 

 

Berie na vedomie : Informácie o plnení uznesení zo zasadnutia OZ konaného dňa 10.06.2024 

 

 

K bodu č. 6 – Rozpočtové opatrenie č.3/2024, zo dňa 18.09.2024 

 

Starosta predložil poslancom na preštudovanie rozpočtové opatrenie č.3/2024, zo dňa 

18.09.2024. Zároveň požiadal p. Lebedovú aby poslancom poskytla vysvetlenie 

k preloženému opatreniu. Pani Lebedová poslancom uviedla, že aj keď sa navýšili štátne 

príjmy, výdavky sú taktiež omnoho vyššie. Zvýšili sa poplatky za právne a poradenské služby 

poskytované obci, zvýšené výdavky sú taktiež pri spolufinancovaní projektov do ktorých sa 

obec zapojila a najvyššia položka, čo sa výdavkov týka bola v spojitosti so servisnou 

prehliadkou traktora. Pani Lebedová uviedla, že je potrebné robiť neustále presuny medzi 

jednotlivými rozpočtovanými položkami, preto bolo potrebné spracovať toto rozpočtové 

opatrenie. Nakoľko poslanci nemali žiadne otázky k predloženému opatreniu, požiadal 

starosta o prečítanie návrhu na uznesenie a dal o ňom hlasovať. 

 

Návrh na Uznesenie č.27/2024 

Obecné  zastupiteľstvo obce v  súlade s § 11 ods. 4 písm. a) zákona č.369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. a na základe ods. 2  písmena a)až c) § 14 zákona č. 583/2004 Z. 

z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v z. n. p.  

 

Schvaľuje: Rozpočtové opatrenie č.3/2024, zo dňa 18.09.2024 

Hlasovanie : za :  7 poslancov - Maroš Lebeda, Anna Berešová, Roman Dziak, Lívia  

          Ferková, Tomáš Koreň, Helena Demková, Ján Andrejko 

                              

                       proti : 0 
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                       zdržal sa : 0 

                       neprítomní : 0 

 

 Starosta skonštatoval, že  uznesenie č. 27/2024 bolo siedmimi poslancami schválené 

tak, ako bolo navrhnuté. 

 

K bodu č. 7  -  Žiadosť o sponzorský príspevok pre Slovenský zväz chovateľov ZO 

Sliepkovce 

 

Starosta poslancom uviedol, že každoročne nás Zväz chovateľov Sliepkovce žiada 

o poskytnutie sponzorského príspevku. Zároveň nám členovia organizácie doručili aj 

pozvánku na výstavu zvierat, ktorá sa uskutoční v mesiaci október. Starosta prenechal 

poslanom priestor na to, aby sa vyjadrili, či so sponzorským príspevkom súhlasia a ak áno, tak 

v akej výške. Poslanci s príspevkom súhlasili a zhodli sa na výške 100 €, tak ako minulý rok. 

Nakoľko k danému bodu neprebehla ďalšia diskusia, požiadal starosta o prečítanie návrhu na 

uznesenie a dal o ňom hlasovať.  

 Návrh na uznesenie  č. 28/2024 

Obecné  zastupiteľstvo obce v  súlade s § 11 ods. 4 písm. a) zákona č.369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. a na základe ods. 2  písmena a)až c) § 14 zákona č. 583/2004 Z. 

z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v z. n. p.  

 

Schvaľuje: Jednorazový sponzorský príspevok pre Slovenský zväz chovateľov ZO 

Sliepkovce vo výške 100 €. 

 

Hlasovanie : za :  7 poslancov - Maroš Lebeda, Anna Berešová, Roman Dziak, Lívia  

          Ferková, Tomáš Koreň, Helena Demková, Ján Andrejko 

                              

                       proti : 0 

                       zdržal sa : 0 

                       neprítomní : 0 

 

 Starosta skonštatoval, že  uznesenie č. 28/2024 bolo siedmimi poslancami schválené 

tak, ako bolo navrhnuté. 

 

 

K bodu č. 8 – Riešenie zatrávnenia športoviska v obci Šamudovce 

 

Poslanci boli informovaní, že v súčasnej dobe je ukončený projekt výstavby 

športového ihriska. Je potrebné riešiť zatrávnenie uvedenej plochy. Starosta poslancom 

uviedol, že dal vypracovať cenovú ponuku na zatrávnenie ihriska, čo predstavuje finančnú 

čiastku vo výške cca 16 000 €. V prípade, že by sme sa rozhodli pre výsev trávy je potrebné 
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vhodne upraviť podložie, ktoré je v súčasnej dobe nepostačujúce a minimálne rok sa nebude 

môcť športovisko užívať. Následne bude treba rátať s pravidelným polievaním a kosením. 

Ďalej podotkol, že nie sú žiadne výzvy, cez ktoré by sme zatrávnenie vedeli vyriešiť. Poslanec 

Koreň sa dotazoval, či súčasný podklad postačuje pre uloženie umelého trávnika, načo mu 

starosta uviedol, že áno. Poslanci Ferková a Koreň sa dotazovali, či bude ihrisko 

uzamykateľné a zároveň či bude určená zodpovedná osoba, na čo im starosta uviedol, že 

ihrisko sa bude zamykať a bude určená aj zodpovedná osoba. Poslanec Dziak sa opýtal, či 

neexistuje iná alternatíva zatrávnenia. Starosta mu uviedol, že existujú liate podlahy, ale je to 

finančne najnáročnejšia alternatíva. Po prehodnotení všetkých možností požiadal starosta 

poslancov o prečítanie návrhu na uznesenie a dal o ňom hlasovať.  

   

Návrh na uznesenie  č. 29/2024 

Obecné  zastupiteľstvo obce v  súlade s § 11 ods. 4 písm. a) zákona č.369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. a na základe ods. 2  písmena a)až c) § 14 zákona č. 583/2004 Z. 

z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v z. n. p.  

 

Schvaľuje : Zatrávnenie športoviska v obci Šamudovce, nachádzajúce sa na parcele registra 

C-KN, parc. č. 534, v k.ú. Šamudovce, prostredníctvom umelého trávnika. 

 

Hlasovanie : za :  7 poslancov - Maroš Lebeda, Anna Berešová, Roman Dziak, Lívia  

          Ferková, Tomáš Koreň, Helena Demková, Ján Andrejko 

                              

                       proti : 0 

                       zdržal sa : 0 

                       neprítomní : 0 

 

 Starosta skonštatoval, že  uznesenie č. 29/2024 bolo siedmimi piatimi poslancami 

schválené tak, ako bolo navrhnuté. 

 

K bodu č. 9 – Prejednanie zmien nalepkového systému zberu zmesového komunálneho 

odpadu 

 

Starosta poslancov informoval o situácii, ktorá sa týka zberu zmesového 

a separovaného odpadu.  V súčasnej dobe je poplatok za komunálny odpad v sume 12 € na 

osobu a poplatok je rovnaký pre všetkých. Po spočítaní poplatkov, ktoré boli uhradenú 

v tomto roku za vývoz odpadu je predpoklad, že do konca roka bude obec za vývoz doplácať 

cca 5 000 €, čo zo zákona nesmie. Značný problém je v tom, že obyvatelia neseparujú odpad. 

Pokiaľ sa bude situácia uberať takýmto smerom bude obec uvažovať nad zvýšením poplatku.  

Problémom je taktiež vydávanie nálepiek na zberné nádoby. Nemáme limitovaný počet, 

koľko nálepiek je možné vydať a táto skutočnosť je využívaná zo strany neplatičov. 

K danému bodu prebehla diskusia v ktorej poslanci navrhovali zavedenie úľav pre osamelé 

osoby, prípadne seniorov, prípadne odstupňovanie nádob t.j. jedna 120 L nádoba do 4 osôb, 

druhá 120 L nádoba pri domácnostiach do 8 osôb.  Poslanci navrhli, aby sa do ďalšieho 

zastupiteľstva spracoval návrh nového VZN so zapracovaním zmien a návrhov, ktoré by 

prispeli k zlepšeniu situácie. Poslanci nemali ďalšie návrhy, preto požiadal starosta 

o prečítanie návrh na uznesenie. 
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Návrh na uznesenie  č. 30/2024 

Obecné  zastupiteľstvo obce v  súlade s § 11 ods. 4 písm. a) zákona č.369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p 

 

Berie na vedomie: Informácie o aktuálnom stave nálepkového systému zberu zmesového 

komunálneho odpadu 

 

Žiada starostu: Zapracovať zmeny v nálepkovom systéme zberu zmesového komunálneho 

odpadu do návrhu VZN, ktorým sa doplní a zmení VZN č. 2/2023 

 

 
K bodu č. 10 – Informácie o stave obcou podaných projektoch 

 

Starosta poslancov informoval, o projektoch do ktorých sa obec Šamudovce zapojila. 

Poslancov informoval, že niektoré projekty obci neprešli, niektoré sú v procese schvaľovania 

a obec čaká za ich vyhodnotením, no niektoré projekty už máme aj ukončené. K danému bodu 

požiadal starosta o prečítanie návrhu na uznesenie. 

  

Návrh na uznesenie  č. 31/2024 

Obecné  zastupiteľstvo obce v  súlade s § 11 ods. 4 písm. a) zákona č.369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

 

Berie na vedomie : Informácie o stave obcou podaných projektoch 

 
K bodu č. 11 –  Prejednanie rekonštrukcie obecnej budovy 

 

V obci Šamudovce funguje projekt Miestne občianske a poriadkové služby. 

V súčasnej dobe nemajú pracovníci MOaPS vhodný priestor, ktorý by mohli využívať. 

Starosta poslancov informoval, že obec zisťovala možnosti využitia financií na opravu 

priestoru, ktorý by vedeli pracovníci  využívať výlučne pre svoje potreby. Nakoľko takáto 

možnosť je, rozhodlo sa o oprave priestorov za rodinným domom s.č.100. Po úprave priestoru 

budú mať pracovníci toaletu, kuchynský kútik a miestnosť, ktorá bude slúžiť na prezliekanie 

a na administratívne úkony. Poslanci nemali žiadne pripomienky, preto požiadal starosta 

o prečítanie návrhu na uznesenie. 

Návrh na uznesenie  č. 32/2024 

Obecné  zastupiteľstvo obce v  súlade s § 11 ods. 4 písm. a) zákona č.369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

 

Berie na vedomie : Informácie o rekonštrukčných prácach prebiehajúcich na obecnej budove 

 

K bodu č. 12 – Informácie o pripravovaných obecných akciách 
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V októbri, presnejšie 13.10.2024 je v obci Šamudovce naplánovaná akcia ,,Úcta k starším“. 

Starosta poslancom uviedol, že akcia sa začne o 15:00 hodine a uskutoční sa v kultúrnom 

dome. Program zabezpečí folklórna skupina Močaranka. Starosta spolu s poslancami spoločne 

rozobrali, čo bude podávané na pohostenie pre seniorov a zároveň sa navrhovali prezenty, 

ktoré dostanú. Následne požiadal starosta o prečítanie návrhu na uznesenie.  

 

Návrh na uznesenie  č. 33/2024 

Obecné  zastupiteľstvo obce v  súlade s § 11 ods. 4 písm. a) zákona č.369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

 

Berie na vedomie : Informácie o pripravovaných obecných akciách 

 

K bodu č. 13 – Rôzne – Rozvojový plán obce Šamudovce 2024 – 2030 

 

Starosta dal poslancom na preštudovanie vypracovaný Rozvojový plán obce Šamudovce 2024 

– 2030, ako dokument, ktorý bol spracovaný pracovníkmi RT Šamudovce. Poslanci sa 

dotazovali, prečo je potrebné schváliť tento dokument. Starosta im vysvetlil, že Rozvojový 

plán je dokument, ktorý je vyžadovaní pri podávaní žiadosti o dotácie. Po diskusii, ktorá 

prebehla ohľadom dokumentu požiadal starosta o prečítanie návrhu na uznesenie a dal o ňom 

hlasovať. 

 

Návrh na uznesenie  č. 34/2024 

Obecné  zastupiteľstvo obce v  súlade s § 11 ods. 4 písm. a) zákona č.369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

 

Schvaľuje : Rozvojový plán obce Šamudovce 2024 – 2030 

 

 

Hlasovanie : za :  7 poslancov - Maroš Lebeda, Anna Berešová, Roman Dziak, Lívia  

          Ferková, Tomáš Koreň, Helena Demková, Ján Andrejko 

                              

                       proti : 0 

                       zdržal sa : 0 

                       neprítomní : 0 

 

 Starosta skonštatoval, že  uznesenie č. 34/2024  bolo siedmimi piatimi poslancami 

schválené tak, ako bolo navrhnuté. 

 

K bodu č. 13 – Rôzne – Informácie o pripravovanom projekte výstavby nájomných 

bytov 

 

Starosta poslancov informoval, že sa pripravuje výzva prostredníctvom ktorej sa bude 

dať žiadať dotácia na výstavbu nájomných bytov stredného štandardu. Projekt bude bez 
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spolufinancovania a zároveň bude poskytnuté predfinancovanie do výšky 80%. Jedinou 

požiadavkou je to, aby obec poskytla vhodný pozemok na výstavbu. Spoločnou diskusiou 

starostu a poslancov sa rozoberalo čo všetko by z toho pre obec vyplývalo. Poslanci sa zhodli, 

že obec nevlastní dostatočne veľký pozemok, na ktorom by sa dala daná výstavba realizovať. 

Po vyčerpaní všetkých možností na diskusiu požiadal starosta o prečítanie návrhu na 

uznesenie a dal o ňom hlasovať. 

 

Návrh na uznesenie  č. 35/2024 

Obecné  zastupiteľstvo obce v  súlade s § 11 ods. 4 písm. a) zákona č.369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

 

Neschvaľuje : Zámer  zapojenia sa do pripravovaného projektu výstavby nájomných bytov 

z dôvodu chýbajúceho pozemku vhodného na výstavbu. 

 

 

Hlasovanie : za :  7 poslancov - Maroš Lebeda, Anna Berešová, Roman Dziak, Lívia  

          Ferková, Tomáš Koreň, Helena Demková, Ján Andrejko 

                              

                       proti : 0 

                       zdržal sa : 0 

                       neprítomní : 0 

 Starosta skonštatoval, že  uznesenie č. 35/2024  bolo siedmimi piatimi poslancami 

schválené tak, ako bolo navrhnuté. 

 

K bodu č. 13 – Rôzne – Diskusia 

 

- Starosta poslancov informoval, že v roku 2025 uvažuje nad namontovaním 

klimatizácií do kancelárií, vzhľadom na neustále teplejšie letá. 

- Ďalej poslancov informoval, že oslovil spoločnosti Peugeot a Citroen na vypracovanie 

cenovej ponuky na motorové vozidlo, ktoré by bolo služobným vozidlom 

- Poslancom uviedol, že tieto položky by chcel dať zapracovať do rozpočtu na rok 2025, 

ktorý sa bude schvaľovať a chcel o týchto výdavkoch vopred poslancov informovať 

a by k ním vedeli zaujať stanovisko. 

- Poslanec Lebeda upozornil na kolobežky na chodníkoch, ktoré ohrozujú rýchlou 

jazdou chodcov. Starosta uviedol, že sa urobí obecná relácia, kde sa na túto 

skutočnosť upozorní. 

Po skončení diskusie, nemal nikto ďalšie body na prebratie, prato starosta zasadnutie 

obecného zastupiteľstva  v čase 19:10 hod. ukončil. 

 

Zapisovateľka:  Mgr. Ivana Pavliková 

  Emil Ircha 

          starosta obce 
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Overovatelia:        Helena Demková 

        Ján Andrejko 

 

 


